

ندعوكم للمشاركة في  
WE ARE PLEASED TO INVITE YOU TO JOIN



05-06.12.2024

**XVII VERONA EURASIAN  
ECONOMIC FORUM**

RAS AL KHAIMAH, UAE

منتدى فيرونا الاقتصادي الأوراسي السابع عشر  
6-5 ديسمبر 2024 | رأس الخيمة، الإمارات العربية المتحدة

We are pleased to invite you to participate in the **XVII Verona Eurasian Economic Forum**, one of the world's leading economic forums, proudly hosted by the UAE in Ras Al Khaimah. This prestigious event brings together **business leaders and decision-makers** across several economic sectors worldwide.

The forum is organized by the **UAE Chambers Federation** in collaboration with the **Italian non-profit Association Conoscere Eurasia**. The strategic event aims to propel local and global business ecosystems into new horizons of growth and prosperity, amidst continuous economic, technological, environmental, and developmental advancements.

يسرنا دعوتكم للمشاركة في **منتدى فيرونا الاقتصادي الأوراسي** الـ 17، أحد أبرز المنتديات الاقتصادية العالمية التي تستضيفها دولة الإمارات العربية المتحدة - رأس الخيمة، والتي تجمع نخبة من **قادة الأعمال وصناع القرار العالميين** في مختلف القطاعات الاقتصادية.

و يتم تنظيم المنتدى في نسخته الجديدة بالتعاون بين **اتحاد غرف الإمارات** والجمعية الإيطالية غير الربحية "**Conoscere Eurasia**"، وذلك في خطوة استراتيجية تدفع المنظومات الاقتصادية ومجتمعات الأعمال المحلية والدولية نحو آفاق جديدة من النمو والازدهار في ظل التحولات الاقتصادية والتكنولوجية والبيئية والتنمية الجديدة.



2024 ديسمبر 6 - 5  
5-6 December 2024



مركز الحمراء الدولي للمعارض والمؤتمرات، رأس الخيمة  
Al Hamra International Exhibition & Conference Centre  
Ras Al Khaimah

[www.forumverona.com](http://www.forumverona.com)

## The Forum's Significance

## ما أهمية المنتدى؟

- It serves as a strategic platform that fosters economic collaboration and partnerships between countries worldwide
- It will host several insightful discussions focusing on various topics including globalization, regionalism, energy sustainability, innovation, and food security.
- It provides a unique opportunity to leverage the latest economic trends and exchange innovative ideas.
- It emphasizes the UAE's role in diverse economic sectors including, infrastructure, transport, sustainability, and technology adoption.
- It provides opportunities for direct engagement with to prominent international economic organizations.

- يشكل منصة استراتيجية لتعزيز التعاون والشراكات الاقتصادية بين دول العالم.
- يستعرض مواضيع متنوعة تركز حول العولمة والإقليمية، التوازن بين احتياجات الطاقة والأهداف البيئية، الابتكار التقني والرقمنة، الأمن الغذائي.
- تُتيح فرصة فريدة للاستفادة من أحدث التوجهات الاقتصادية، وتبادل الأفكار المبتكرة.
- يركز على دور الإمارات في مجالات اقتصادية متنوعة، بما في ذلك تطوير البنية التحتية وقطاع النقل والاستدامة وتبني التكنولوجيات الجديدة.
- يوفر فرصاً للتواصل المباشر مع جهات اقتصادية عالمية مرموقة.

## Event Highlights

## أبرز ملامح النسخة الجديدة من المنتدى

**Forum's Theme:** "The Art of Innovation"

**Key Topic:** New Cooperation Architecture for Contemporary Economy

**Attendees:** More than **1,000 global leaders**, including government officials, high-level executives, and representatives from financial institutions and media outlets, from over **20 countries**. The event will also feature **media coverage** from more than 30 countries worldwide.

**الموضوع الرئيسي:** فن الابتكار

**الموضوع الأساسي:** هيكل التعاون الجديد للاقتصاد المعاصر

**المشاركون:** أكثر من **1,000 قائد عالمي**، بما في ذلك رؤساء تنفيذيون، مسؤولون حكوميون، ومؤسسات مالية، يمثلون أكثر من **20 دولة**. كما سيشهد الحدث **تغطية إعلامية واسعة** من أكثر من 30 دولة بالعالم.

## Key Sessions Include

## أبرز ملامح النسخة الجديدة من المنتدى

- The Difference between Regionalization and Globalization.
- Balancing Energy Needs with Environmental Goals.
- Digitalization and Technological Innovation.
- UAE's Role in Infrastructure and Transportation.
- Food Security and UAE's Significant Contributions.
- Changing Finance in a Changing World.

- الإقليمية مقابل العولمة
- تلبية احتياجات الطاقة مقابل الأهداف البيئية
- الابتكار التكنولوجي والرقمنة
- دور الإمارات في تطوير البنية التحتية والنقل
- الأمن الغذائي ومساهمات الإمارات الفاعلة
- التمويل المتغير في عالم متغير.

[اضغط هنا للتسجيل](#) CLICK HERE TO REGISTER

التسجيل مجاني Free registration

كونوا جزءاً من هذا الحدث الدولي الذي يمهد الطريق لفرص استثمارية كبرى  
ويحقق استدامة الاقتصاد الوطني والعالمي.

Join us in this international event, that paves the way to significant investment opportunities  
and fosters the sustainability of both national and global economies